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Aanwezig namens bestuur; Paul, Femke, Pieter, Sandra, Arnold, Remko en 
Eppie. 
Afwezig met kennisgeving, Corlaine. 
Aanwezige leden; 23 
 
 
Na het inschenken van de koffie/thee heet om 20.00 uur Paul van Steijn een 
ieder welkom.  
In het kort neemt hij de aanwezigen even mee terug naar het afgelopen jaar en 
benoemt hierbij de inspanningen die zijn verricht, voor met name het dorpshuis 
en gymzaal.  Ook wordt nog even benoemd, het grote succes van de 
Koningsdagviering van het vorig jaar.  
 
De notulen van de vorige jaarvergadering worden ongewijzigd aangenomen. 
 
Op het aan de aanwezigen verstrekte financieel overzicht zijn geen op- of 
aanmerkingen. Ook de kascommissie heeft geen malversaties geconstateerd 
en derhalve wordt deze goedgekeurd met dank aan de penningmeesteres. 
De kascommissie voor de volgende vergadering zal bestaan uit Geert Cuperus 
en Jan Bouma. De laatste neemt het over van Klaas Kroontje, die wordt bedankt 
voor zijn inspanning. 
 
Voor de lopende zaken komen er veel reacties op de verschillende plekken in 
het dorp waar bij tijd en wijle hachelijke situaties ontstaan tussen fietsers en 
voetgangers enerzijds en automobilisten anderzijds. Ook de staat van het 
wegdek laat op verschillende plekken te wensen over. Uit de vergadering komt, 
terecht, de opmerking dat er al 6 jaar over gesproken wordt, maar dat er op veel 
punten geen actie op wordt ondernomen.  
Aandachtspunten zijn met name; kruising Kamperweg - Gysbert Jabicksweg, 
Menno Simonsstraat, Mounewetter en de scholen aan de Tjasker.  
 
Met name het parkeren bij de scholen en het zwembad zorgt op gezette tijden 
voor een obstakel voor het doorstromingsverkeer en maakt de vergadering zich 
zorgen om het calamiteitenverkeer.  
Waar zeker ook niet aan voorbij kan voorbij mag worden gegaan is het feit dat 
menig automobilist die daar het overige verkeer hindert gemakkelijk met de fiets 
of lopend de school en/of zwembad zou kunnen bezoeken! 



Om e.e.a. wat kracht bij te zetten richting de gemeente, werpen Theo de Groot, 
Henk Waterlander en Pieter v/d Zee zich op om een verkeerscommissie te 
vormen. 
 
Bij de herinrichting van de parkeervakken bij de aanlegsteiger aan de 
Arumerweg blijken de vakken dermate zijn ingekort dat de wat langere auto en 
autobussen gevaarlijk dicht op de weg koen te staan. 
 
Voorts komen er van verschillende kanten geluiden dat er op het schoolplein 
regelmatig vernielingen worden gepleegd en dat het bij omwonenden voor veel 
overlast zorgt. Femke weet te melden dat er reeds een aantal camera’s zijn 
opgehangen. De overlast komt met name vanuit de leeftijdscategorie 12 tot 18 
jarigen. Excuus wat steeds wordt aangevoerd, is dat er voor deze groep weinig 
te beleven is en daardoor tussen wal en schip vallen. 
 
Dorpshuis / gymzaal.  
De voorzitter roemt  de grote opkomst tijdens de informatieavond. Hij bedankt 
nogmaals de aanwezigen voor hun inbreng. Het deed blijken dat het onderwerp 
breed gedragen wordt door de inwoners.  
Ook bij de gemeente wordt opvallend goed en positief meegedacht over het 
onderwerp. Jac König, Paul van Steijn en Pieter van der Zee zullen in eerste 
instantie de kar gaan trekken. Inmiddels zijn er hoopgevende gesprekken 
geweest met de verantwoordelijke ambtenaren en wethouder.  
Half april gaat er een collegevoorstel naar de raad. Intentie is om de sporthal 
en dorpshuis onder te brengen in één gebouw. Over de lokatie kan op dit 
moment nog niets worden gezegd.  
 
Vanuit het dagelijks bestuur is spontaan een feestcommissie ontstaan, 
bestaande uit Femke Epema, Sandra van de Witte, Ed Thuis, Corlaine Lemstra 
en Pieter van der Zee. Deze groep zal ook het komende koningsdagfeest voor 
zijn/haar rekening nemen. Omdat het enthousiasme van de groep zo hoog is, 
bieden ze aan om ook andere dingen te organiseren. Hierbij wordt er met een 
'scheef oog’ gekeken naar het dorp Achlum, dat op dit moment super actief is 
in het organiseren van diverse bijeenkomsten. 
Zij doen dan ook een dringende oproep om met zoveel mogelijk ideeën te 
komen.  
 
Janny Yntema merkt op dat zij en Marleen Pennewaard stoppen met hun 
activiteiten voor sportdorp. Zij stellen dat ze het bestuur hier al enige tijd en 
meerdere malen van hebben verwittigd, maar hier tot heden geen of weinig 



reactie op hebben gekregen.  Zij nemen dit het bestuur zeer kwalijk. Zeker 
omdat er ook nog geld op de rekening staat. Het voorstel is om dit binnen 
afzienbare tijd juist te gebruiken. De voorzitter beloofd om op korte termijn 
hierop terug te komen en spreekt alsnog zijn waardering uit voor de door de 
beide dames bereikte doelen.  
 
Met enige afschuw wordt er gesproken over de zeer hoge windmolens die op 
Hiddum-Houw in gebruik zijn genomen. Enkele windmolens zijn intussen 
overgenomen door Súdwest-Fryslân. Ook zou het kunnen zijn dat er binnen 
een bepaalde straal (6 km?) de mogelijkheid zou bestaan dat dorpen hiervoor 
gecompenseerd kunnen worden.  
 
 
Rond 22.15 sluit de voorzitter de vergadering en bedankt een ieder voor zijn en 
haar inbreng en voor diegenen die zich huiswaarts keren een wel thuis en voor 
zij die nog even na willen praten is er nog wat onder de dop. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


